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UTSEDD ATT JUSTERA
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870 Mötets öppnande och inledning
Ulla öppnar mötet och hälsar oss välkommen.

871 Valav justerare
Som justerare väljs Maria Jönsson.

872 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns av alla närvarande.

873 Föregäende protokoll
Protokollet läses upp, godkänns och läggs till handlingarna.

874 Information frän Matz
Matz informera om Biskopsvisitationen som är planerat för v.83 2024. Inget program är fastställt för
detta tillfälle utöver en visitationsmässa den 03.03.2024 i Brunflo. Mer information kommer.

874 Verksamhetspengar och verksamhetsplan
Det kommer även fortsättning att bjudas pä kakor, kaffe och te i brudkammaren. Detta bekostas med
verksamhetspengar.



Vi har i dagsläget ingen information om den före pandemin ärliga julmarknaden i kyrkstallarna kommer
attäga rum iär. Frägan om den ärliga adventskonserten kommer upp och Ulla äterkommer när hon har
pratat med kantorn.

Kyrkans samarbete med hembygdsföreningen behöver ses över inför ärets verksamhetsmöte. Ulla
kontakta och bjuder in till nästa församlingsräds möte i sockenstugan, Ängsta, den 07.11.2023.

Församlingsrädet diskuterar om hur det ska annonseras i fortsättningen. Ska det fortsättas att dela och
sätta upp affischer och blad? Borde detisä fall gä ut milersättning till personer som tar pä sig detta
uppdrag? Hur ser annonseringen pä Facebook ut? När vi ut till församlingen och intresserade? Kan
annonseringen pä Facebook riktas mot väramälgrupper? Ulla fär iuppdrag att undersöka saken och att
informera sig.

Öppen kyrka pä Alla Helgon med kaffeservering planeras.

876 Fonder
Nytt nattvardskalk och ny oblatskäl fränNordic Kiwi har hämtats ut. Kostnaden för dessa kommer att
täckas med medel ur Enerudsfonden. Ulla fär i uppdrag att även ser över ettinköpav kanna och oblatfat
(Nordic Kiwi). Även detta inköp kommer att bekostas med medel ur Enerudsfonden.

Sundvisfonden. Ulla fär i uppdrag att informera sig om ett bidrag förskötsel av Löfsässpäret kan tas ur
denna fond.

877 Ansökan länsstyrelsen
Inga nyheter isamband med byte av klädsel pä knäpallen kring altarringen. Vi äterkommer i detta
avseende.

878 Inventarier
I samräd med Helene Ängström har det beställts viss komplettering till Köket.

879 Övriga frägor
Inga övriga frägor.

880 Nästa möte
Nästa möte äger rum den 14.11.2023 kl. 18:00 - 19:30 i sockenstugan, Ängsta.

881 Avslutande av möte
Ulla avslutar mötet och tackar alla för deltagandet.

Ulla Andersson Alexandra Ägerberg ;-

Ordförande Sekreterare

Man
Maria Jönsson
Justerare


